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 Stikstofruimte RTHA

Aan de leden van Provinciale Staten

Toelichting vragensteller

Onlangs werd bekend dat Schiphol over te weinig 'stikstofruimte' beschikt in relatie tot

het aantal vluchten. 

Volgens een bericht in De Volkskrant geldt dit ook voor RTHA .

1. Klopt het bericht in De Volkskrant dat RTHA over te weinig stikstofruimte beschikt voor

het huidige aantal vluchten?

Het artikel in de Volkskrant is gebaseerd op een vertrouwelijk juridisch advies aan het

kabinet. Gedeputeerde Staten zijn niet bekend met de inhoud van dit advies. Voor de

vergunningverlening van Rotterdam The Hague Airport (RTHA) is het Rijk bevoegd

gezag, zie ook de website van de RVO. Navraag bij luchthaven RTHA leert dat de

luchthaven op 1 oktober 2020 een vergunning Wet natuurbescherming voor de

exploitatie van Rotterdam The Hague Airport heeft aangevraagd bij het Ministerie van

Landbouw, Natuur en Voedselkwaliteit (LNV). De beoordeling van de exploitatie van

de luchthaven op het gebied van stikstof is onderdeel van deze vergunningaanvraag.

Echter, in de vergunning wordt geconcludeerd dat de beoogde depositie lager is dan

de referentiesituatie. Een passende beoordeling wordt dus niet gebruikt. Dit noemen

we intern salderen, en dit is niet vergunningplichtig. Omdat er geen sprake is van

vergunningplicht, is het ook niet mogelijk om voorwaarden voor de vergunning op te

leggen.

Er is een zienswijze ingediend tegen het voorgenomen besluit. Gedeputeerde Staten

volgt de afdoening van de zienswijze en het traject van vergunningverlening met

belangstelling. Naar aanleiding van deze Statenvragen heeft provincie Zuid-Holland

ambtelijk aan het ministerie van LNV gevraagd in welk tijdsbestek het ministerie

verwacht uitsluitsel te kunnen geven op de vergunningaanvraag en de beoordeling

van de ingediende zienswijzen.

https://www.rvo.nl/onderwerpen/agrarisch-ondernemen/beschermde-planten-dieren-en-natuur/wet-natuurbescherming/taken-en-rolverdeling-bevoegdheden
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Het Ministerie van LNV heeft op 21 februari 2021 een ontwerpbesluit gepubliceerd. De

luchthaven heeft ons laten weten dat de exploitatie van RTHA in 2019 past binnen de

kaders van het ontwerpbesluit. Op dit ontwerpbesluit zijn zienswijzen ingediend. 

3. Welke maatregelen gaat u nemen ? Gaat u er bij de rijksoverheid op aandringen om

het evenwicht tussen stikstofruimte en aantal vluchten te herstellen?
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Het afwegen van eventuele maatregelen maakt onderdeel uit van het proces van de

natuurvergunning voor RTHA door het Rijk. Daarbij heeft GS kennis genomen van de

conclusies in het ontwerpbesluit; daarin oordeelt het Ministerie van LNV:

Met de door u uitgevoerde PB (= passende beoordeling), de daarbij behorende

rapportages waaronder de stikstofberekeningen en documenten, is de zekerheid

verkregen dat het project waarvoor de vergunning is aangevraagd, niet leidt tot

aantasting van de natuurlijke kenmerken van enig Natura 2000-gebied. (…) Op grond

van het bovenstaande ben ik van mening dat de gevraagde vergunning, onder de

opgenomen voorschriften en beperkingen, kan worden verleend.

Zoals bij antwoord 1 aangegeven, is er een zienswijze ingediend tegen het

voorgenomen besluit.

4. Zijn er nog aanvullende maatregelen in de regio te verwachten vanwege de

stikstofruimte die RTHA wellicht nodig heeft?

Antwoord

Zoals is aangegeven bij vraag 3 is dit een Rijksbevoegdheid. De provinciale

inspanningen voor de stikstofopgave zijn voor natuurherstel en het mogelijk maken

van vergunningen waarvoor de provincie het bevoegd gezag is.

Den Haag, 11 januari 2022      
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